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Møde Skolebestyrelsesmøde 

Tid 18. marts 2025, kl. Kl. 17.00 – 20.30 

Sted Bislev Skole 

Deltagere Ninna Christensen, Mette Kann-Christiansen, Lena Juul Jensen, Marlene Møller Hansen, 
Sanne Gordon Staun, Christina Glad Pedersen, Laura Laursen, Maria Noell Korsvang, Ceci-
lie Skjeie Jacobsen, Tinna Bøgeskov Schultz, Stinne Almskov, Anne Sophie Valbjørn, Frank 
Thinggaard, Pia Petersen, Line Glintborg, Mette Melgaard, Mette Bach, Kamilla Ullits, Björk 
Brynjolfsdottir, Janne Ambrocius, Annette Skræp, Tine Rytter, Cilius Ravn, Lisa Bygum, Tho-
mas Sørensen, Marianne Uhrenholt, Line Falk Lange, Susanne Badstue, Ann Christina 
Raunsbæk 

Afbud Maria Noell Korsvang, Sanne Gordon Staun, Mette Melgaard, Mette Bach, Kamilla Ullits, 
Anne Sophie Valbjørn. 

 
Kl. 17.00-17.45 Bislev Skole og Landsbyordning 
 

1. Repræsentant til Bislev Samråd. (5 min) 
Samrådet ønsker fortsat repræsentant fra Skole og Landsbyordning. De spørger til, hvorvidt man 
kunne spørge forældre udenfor bestyrelsen.  

• Ninna Christensen og Marlene Møller Hansen deler repræsentationsposten for Bislev 
Skole og Landsbyordning.  

 
 

2. Frokostordning på Bislev Skole (Til orientering) (10 min) 
Ledelsen orienterer om status på valg af frokostordning i børnehaven.  

• Der har været en vejledende afstemning i børnehaven i forhold til et frokosttilbud fra Fru 
Hansens Kælder.  

• Det besluttes enstemmigt, at frokostordningen sættes i værk. I frokostordningen indgår 
formiddagsmad og eftermiddagsmad. Den evalueres efter 2 år.  

• En evt. frugtordning til DUS tages op på et andet tidspunkt.  
 
 

3. Brug af skærm i undervisning og DUS (Til dialog) (30 min) 
Forældrerepræsentanterne har ønsket en dialog om, hvordan skolen har taget imod de nye anbe-
falinger om brug af skærme i skole og Dus. Hvad er status her hos os i Bislev? 

• Skærmanbefalingerne præsenteres.  

• Brugen af digitalt baserede aktiviteter beskrives på baggrund af en sammenfatning herom, 
som personalet har udarbejdet.  

• Punktet tages på dagsordenen igen. 
 
 

Kl. 17.45-19.30 Fællesmøde Nibe og Bislev 
 

4. Spisning (25 min) 
 

5. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

• Dagsordenen er godkendt. 
 

 
6. Henvendelse vedr. fundraising til skolen (Til orientering) (20 min) 
Bestyrelsen har fået en henvendelse fra en forælder, som gerne vil tage initiativ til fundraising til 
skolen. Der bliver orienteret.  
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• Initiativtageren til venneforeningen forestiller sig, at der skal holdes 4 møder årligt. 

• Der er behov for en kasserer og evt. en til at lave Facebookevents.  

• Han ønsker sig en repræsentant fra bestyrelserne, hvis det er muligt som et naturligt bin-
deled. 

• Skolebestyrelsen er positivt indstillet overfor initiativet og skolen kontakter forældrene 
både i Nibe og Bislev herom via Aula med en skrivelse fra den samlede bestyrelse.   
 

 
7. Status på skolebestyrelsesvalg (Til dialog) (10 min) 
Det blev aftalt på sidste møde, at forældrerepræsentanter hver især skulle overveje om man øn-
sker at fortsætte i skolebestyrelsen i det kommende skoleår. Vi prøver at danne os et overblik over 
om der er kandidater eller der skal iværksættes en større proces. Endvidere tager vi en dialog om-
kring sammensætningen af bestyrelsen i lyset af sammenlægningen mellem de to skoler. 

• Det tilkendegives, hvem der ønsker at genopstille og hvem der evt. ikke gør. 

• Processen for valg starter sidst i marts.  
  

 
8. Princip for skolerejser og lejrskole (Til dialog) Bilag vedhæftet. (20 min) 
Vi skal have talt om, at praksis i dag er, at Bislev skole har lejrskole på 6.årgang og Nibe på 9.år-
gang. Det vil sige, at Bislev elever kommer på to lejrskoler i deres skoletid. Det skal vi have juste-
ret. Enten skal begge skoler på lejrskole på 6.årgang eller 9.årgang. Nibe skole har tradition for at 
tilbyde skolerejse på 6.årgang. Skal det fortsættes og evt. indføres på begge skoler? Giver det an-
ledning til at justere i, hvad der tilbydes som f.eks. antallet af overnatninger? På dette møde star-
ter vi en dialog, hvor vi taler om nuværende praksis. På et senere møde tager vi punktet op igen til 
beslutninger.  

• Der drøftes forskellige muligheder for perspektiver for skolerejer og lejrskoler i forhold til 
både økonomi, placering i skoleforløbet og hvorvidt, de skal være der.  

• Det kan godt være en mulighed, at det er forskelligt for Nibe og Bislev, om man takker ja 
til en skolerejse eller ikke.   

• Punktet tages op igen til en beslutning senere.  
 

 
9. Synergi mellem skolerne (Til dialog) (10 min) 
I forbindelse med sammenlægning af skolerne giver det anledning til at se på om vi med fordel kan 
lave nogle samarbejder for eleverne på tværs af skolerne. Herunder også fokus på om vi kan 
skabe en mere glidende overgang. Vi starter på dette møde med at tale om, hvordan vi med fordel 
kan gribe det an.  

• Udsættes til et andet møde. Der er rundvisning på skolen i overgangen.  
 

 
10. Nyt fra… (Til orientering 10 min) 

• Ledelsen  
o Der er skoleudviklingssamtale for hhv. Nibe Skole d. 4. april og Bislev Skole 

og Landsbyordning d. 2. april. Her er repræsentanter for bestyrelsen invite-
ret.  

o Fra Bislev deltager Lena Juul og Ninna Christensen. 
o Fra Nibe deltager Pia Petersen. 

 

• Elevråd 
o Intet nyt til det fælles møde. 

 

• Forpersoner 
o Menighedsrådet for Sebber-Ejdrup-Bislev har henvendt sig til forpersonen 

mhp. at få en oplægsholder ud at fortælle om forældreskab jf. Trivselskom-
missionens anbefalinger for 0.-6. klasses forældre.  
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11. Evt. (5 min) 

 
 

Kl. 19.30-20.30: Nibe Skole 
 

12. Tilladelse til at gå ned i byen (Til beslutning) (30 min) 
Bestyrelsen har vedtaget, at eleverne fra dette skoleår ikke må gå ned i byen i pauserne. Dette 
samtidigt med, at der er indført mobilfri skole. Eleverne har taget godt imod, at mobiltelefonerne er 
blevet låst inde, men de er rigtigt kede af reglen om, at de ikke må gå i byen. Eleverne har nogle 
forslag, som de gerne vil præsentere.  

• Elevrådsrepræsentanterne har forberedt et oplæg fra elevrådet, som omhandler mulighe-
den for at gå ned i byen i frikvartererne. De refererer til Børn og unges børnesyn. 

• Affald har været et problem i forbindelse med at gå ned i byen tidligere og elevrådet fore-
slår, at eleverne samler affald op og/eller at der bliver sat flere skraldespande op.  

• Elevrådet lægger op til, at eleverne kan komme ned i byen igen.  

• Det besluttes, at 8. - 9. årgang må gå ned i byen i frikvartererne på fredage. Det bliver en 
overgangsordning frem mod at det udfases i forbindelse med, at 8. og 9. klasses eleverne 
går ud af Nibe Skole.  

• Ledelsen skal have mulighed for at aflyse muligheden for at gå ned i byen i en periode, 
hvis god opførsel ikke overholdes i byen.  

• Ann og elevrådet præsenterer sammen i klasserne, at 8. og 9. gang får en overgangsord-
ning, som betyder, at 8. og 9. årgang må gå i byen om fredagen. Næste skoleår er det kun 
9. klasses elever og herefter lukkes det helt ned.  

 
 

13. Evaluering af arrangement med foredrag af Imran Rashid (Til dialog) (10 min) 
Vi laver evaluering af arrangementet.  

• Det var et supergodt arrangement og godt arrangeret.  
 

 
14. Forældrerådsarrangementer (Til dialog) (20 min) 
Der er kommet et stigende antal henvendelser omkring forældrerådsarrangementer i løbet af sko-
ledagen. Som skole vil vi gerne være imødekommende, men det er en balance i, hvad der skal 
ligges i skoletid og hvad der skal være udenfor. Vi vil gerne have en sparring og høre et forældre-
perspektiv.  

• Punktet udskydes til næste gang.  
 
 
 
Næste møde: 15.maj 2025 


